
1 
 

Ing. Iveta Adamcová 

Bylo to skvělé, jsem ráda, že jsme si vyzkoušeli hry pro všechny generace. Byla bych ráda, kdyby jste 

při příštím semináři udělali jiné názorné ukázky her, protože máme v plánu přijet zase.:-) Byla bych 

ráda, kdyby se zařadilo několik aktivit na špatné počasí a zimu. Děkuji všem, jsem inspirovaná a už 

nyní se těším, až za vámi děti přijedou a budeme si hrát, tvořit a učit se… 

Ivana Chaloupková 

Děkuji za velmi přínosný seminář, který byl jedním z mála seminářů, již člověka zajímají od začátku do 

konce. Inspirativní bylo nejen místo konání, ale samozřejmě i všechny aktivity. Líbilo se mi praktické 

předvedení, uvedení variant k jednotlivým činnostem, apod. Vystupování všech lektorů bylo 

profesionální a přátelské, je poznat, že své práci rozumí a dělají ji rádi a s nadšením. Kdyby všechny 

semináře byly takové… 

Eva Hruštincová 

Přátelé!!!! Celý seminář, jakož, den s vámi strávený, byl pro mne velmi příjemný. Počasí se vydařilo, 

metodických materiálů bylo hodně (a jakých!!!). Aktivity se svižně střídaly. Jedině, co mohu (díky 

věku) doporučit – používat méně zdrobnělinek a šetřit slůvkem „famózní“.  S úctou. 

Šárka Radová 

Seminář byl přímo úžasný. Moc děkuji lektorům za krásné hry a úplně za vše. Vše, co jsem se naučila, 

předám dětem a budu ráda, když Vás zas uvidím třeba na příštím semináři.:-) Ještě jednou moc 

děkuji. 

Jana Pavlovcová 

Děkuji za úžasný program. Tak pěkný den jsem dlouho neprožila. Líbily se mi všechny hry, obdivovala 

jsem, kam na ty nápady chodíte. Je vidět, že svoji práci děláte opravdu s láskou, a že jste úžasný tým. 

Vůbec nemohu přijít na něco, co se mi nelíbilo, protože se mi líbilo úplně všechno. Velké díky za knihu 

Pojďme na to od lesa. Hodně zdraví a elánu do další práce.:-)) 

Karin Tischerová 

Tým pracovníků školícího týmu byl úžasný. Zprvu jsem si myslela, že se do her nezapojím, ale díky 

školícímu týmu, který nás (hlavně mě) do her bez násilí vtáhnul, mě vše úžasně bavilo a moc se mi to 

líbilo. Na takovém to semináři jsem byla poprvé a jsem nadšená! Děkuji, že nám vyšlo i počasí a vše 

jsme si mohli užít i venku. Těším se na další setkání! 

Věra Tichá 

Děkuji za inspirativní a příjemně strávený den. Seminář mne naladil a těším se na využití aktivit 

s novými dětmi. Oceňuji úroveň vedení celého semináře a příjemné zázemí. Uvítám další aktivity SEV 

a ráda se zúčastním, snad někdy i s dětmi.:-) 
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TOMÁŠ MARUNIČ 

+ Seminář je dobře organizován. 

+ Má hlavu i patu od začátku do konce. 

+ Lektoři mají profesionální přístup. 

+ Proběhla praktická ukázka v terénu. 

+ Kvalitní  a obsáhlé informace v úvodu. 

+ Pozitivní myšlení a atmosféra ze strany vedení semináře. 

+ Umožněn nákup edukačních materiálů. 

+ Kvalitní zázemí učebny. 

+ Navázání nových kontaktů. 

+ Inspirace do další práce v environmentální výchově. 

 

MARKÉTA MAJOROVÁ 

Seminář byl dobrým úvodem do problematiky lesní výuky. Všechny náměty budou pro naší další práci 

dobře využitelné. Velmi příjemný byl pobyt a hry v lese. 

ZBYŠEK KARAFIÁT 

Seminář byl na velmi dobré úrovni.  Uvítal bych zařadit do programu vzorový výukový program.  

Oceňuji rady a zkušenosti z praxe v jednotlivých aktivitách. 

IVANA MAŠKOVÁ 

K práci celého týmu není co dodat. Profesionální přístup v překrásné přírodě. Ráda se na Šumavu 

vrátím. Děkuji z celého srdce. 

LUKÁŠ RYŠLAVÝ 

Seminář se mi velice líbil. Interaktivní přístup ke klientům.  Hodnotím za jedna. Děkuji za skvělý 

přístup vyučujících. 

PAVLA STARÁ 

Seminář byl suprový, hezký výklad, hry, lidi a hlavně instruktoři.  Příroda moc pěkná, prostředí okolo 

budu všem doporučovat, hlavně známým. 
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DITA URBÁNKOVÁ 

Seminář byl veden velmi prakticky a motivačně.  Zkušení lektoři nám předávali nástroje práce 

s dětmi. Je úžasné vidět, jak se šíří tvůrčí potenciál, nadšení  a vztah k přírodě a její ochraně. Věřím, že 

většina účastníků předá to, co zde přijali. Jsem vděčná za materiály a ukázky práce s nimi. S takovým 

typem materiálů může člověk udělat mnohem více, než kdyby veškerá invence  přípravy byly jen na 

něm. Děkuji. 

VLADIMÍRA  KADLECOVÁ 

Seminář „Pojďme na to od lesa“ mě opravdu nadchl. Bylo to moc fajn, zaskotačit si, získat spoustu 

zajímavých informací a určitě tento seminář doporučím všem mým známým v okolí a hlavně těm, co 

mají děti, protože je to určitě hodně nadchne. Děkuji za krásně strávený den a všem, co se na tomto 

semináři podíleli. 

DANA  KAMENICKÁ 

Jsem naprosto spokojená a nadšená. Moc děkuji za velmi přínosné ukázky a milou společnost. I po 

stránce didaktických materiálů a personálních zajištění bylo vše v naprostém pořádku. Načerpala 

jsem tu spoustu nových informací a moc mne těší materiály, které jsme dostali a moc se nám hodí při 

kroužku, který vedu. Nashledanou Šumavo – (mám tě ráda ) 

PETRA  PETRŮ 

Od tohoto semináře jsem očekávala získání nových zkušeností při práci s dětmi v oblasti 

environmentální výchovy. Nové informace a práce celého Vašeho týmu mě nadchly a velmi se těším, 

až Vaše středisko navštívím s dětmi a ostatními kolegy. Vaše materiály jsou nádherné. Moc za Vaši 

práci děkuji a přeji vám hodně úspěchů a dobrých sponzorů do dalších let. 

EVA ŠRAILOVÁ 

Velmi oceňuji nadšení lektorů a zejména praktickou část semináře v terénu. Nemám doporučení na 

zlepšení semináře, nejdůležitější je praktická ukázka, která byla naprosto dostačující. 

PETRA DAVIDOVÁ 

Velmi děkuji celému kolektivu, který se podílel na programu a organizaci. Byl to profesionálně a 

naprosto perfektně připravený seminář. Nesmírně oceňuji a vážím si práce všech zainteresovaných. 

Bylo z vás patrné plné nasazení pro věc a zapálení pro přírodu (nejen šumavskou ). Z mého pohledu 

si přesně takto představuji semináře – ukázka materiálu v praxi. Vaše práce má rozhodně cenu a 

smysl! Z aktivit se mě osobně nejvíce líbil pochod naslepo a kolem lana. Děti určitě ocení paletku a 

práci s pexetriem (klidně i běhací hru). Určitě mnoho námětů použiji v praxi. Přeji celému kolektivu 

tvůrčího ducha, mnoho nápadů a spoustu zapálených posluchačů. 

VERONIKA  MATOCHOVÁ 

Hezké je, že se seminář odehrává venku, v přírodě. Je to pro mne připomenutí, co vše se dá za hry 

použít… Příjemně si je zahrát…Stále něco vytvářím, ale málo si hraji… Díky. Líbilo se mi, že jsme byli u 

stromu. Krásné byly i paletky. Abigail (dcera) 


